

Application form for the Jamjoom Pharmaceuticals Factory Company (Jamjoom Pharma)'s Board of Directors Membership Nomination

For the Period starting 19/06/2025 and ending on 18/06/2028)

To the Honorable Chairman of the Remuneration and Nominations Committee of the Jamjoom Pharma
Greetings,

With reference to the announcement published by the Company on the Saudi Stock Exchange (Tadawul) website regarding opening the nomination period for the Jamjoom Pharma's Board of Directors membership for the period starting as of 19/06/2025 and ending on 18/06/2028. I would like to nominate myself for the membership of the Board of Directors of the Company for the Period, attached herewith all the required documents and information in accordance with the Company's announcement on Tadawul website.

I also hereby confirm the following:

- 1- The information, data and signatures on the documents attached to my application, its appendices are true and not misleading.
- 2- All required documents and forms referred to in the announcement are attached with this form.
- 3- I declare that all information and data provided in this application are true and accurate.

نموذج طلب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة مصنع جمجوم للأدوية

للدورة القادمة من [2025/06/19] حتى [2028/06/18]

السيد/ رئيس لجنة المكافآت والترشيحات بشركة مصنع جمجوم للأدوية
الموقر
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

إشارة إلى الإعلان المنشور في موقع السوق المالية السعودية (تداول)، والمتعلق بفتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة مصنع جمجوم للأدوية للدورة القادمة التي تبدأ في 2025/06/19 وتنتهي في 2028/06/18. أفيدكم برغبتني في الترشيح لعضوية مجلس الإدارة للدورة القادمة، وأرفق لكم طيه كافة الوثائق والبيانات المطلوبة وفقاً لما ورد في إعلان الشركة المنشور على موقع تداول .

كما أؤكد ما يلي:

1. أن جميع المعلومات والبيانات والتوقيعات الواردة في هذا الطلب ومرفقاته صحيحة وغير مضللة.
2. أنني أرفقت كافة الوثائق والنماذج المطلوبة والمشار إليها في إعلان الشركة مع هذا الطلب.
3. على صحة ودقة جميع البيانات والمعلومات الخاصة بي المصاحبة للطلب.

شركة مساهمة - رأس المال ٧٠٠ مليون ريال، س.ت. ٤٠٣٠١٥٤٥٩٦

عنوان المصنع : رقم القطعة م . ي ١ : ٣، المنطقة الصناعية، المرحلة الخامسة، جدة ، ت : ١١١١ ١٢ ٦٠٨ ٩٦٦ +، ف: ١٢٢٢ ١٢ ٦٠٨ ٩٦٦ +
العنوان البريدي: ٢٦٦٧، جدة - ٢١٤٤٢، المملكة العربية السعودية، الإدارة: ت: ٠٠٩٩ ١٢ ٦١٤ ٩٦٦ +، ف: ٠٠٨٨ ١٢ ٦١٤ ٩٦٦ +

Joint Stock Company - Capital SR. 700 Million, C.R. 4030154596

Factory Address: Plot No. ME1 : 3, Phase V, Industrial City, Jeddah, Tel.: + 966 12 608 1111, Fax: + 966 12 608 1222

Postal Address P.O.Box 6267, Jeddah 21442 Saudi Arabia, Administration: Tel.: + 966 12 614 0099, Fax: + 966 12 614 0088

E-mail: jpharma@jamjoompharma.com - Website: www.jamjoompharma.com

شركة مصنع جمجوم للأدوية
Jamjoom Pharmaceuticals Factory Co.



<p>4- I am aware that the nomination application will be subject to review, scrutiny and verification for all information and documents submitted in accordance with the rules and regulations and the approved policies and conditions published in the announcement, and my application will be accepted or excluded in light of that.</p> <p>5- I agree to promptly provide the Company with any additional information or documents it may require.</p> <p>Full Name:.....</p> <p>ID/Iqama No. or Passport No. for non-Saudi:.....</p> <p>Date:</p> <p>Signature:</p> <p>Seal of the legal entity (If the candidate is nominated by a shareholder):</p>	<p>4. أنني على علم بأن طلب الترشح سيخضع للمراجعة والتدقيق والتحقق من جميع المعلومات الواردة فيه وفقاً للسياسات والشروط المعتمدة والمنشورة مع الإعلان، إضافةً إلى الأنظمة ذات العلاقة، وسيتم قبول أو استبعاد الطلبات بناءً على ذلك.</p> <p>5. أن أقوم بتزويد الشركة على الفور بأي معلومات إضافية قد تطلبها.</p> <p>الاسم الرباعي:</p> <p>رقم الهوية / رقم الإقامة أو الجواز لغير السعوديين:</p> <p>التاريخ:</p> <p>التوقيع:</p> <p>ختم المساهم (في حال المرشح مرشح من مساهم)</p>
---	---

شركة مساهمة - رأس المال ٧٠٠ مليون ريال، س.ت. ١٥٤٥٩٦-٤٠٣٠

عنوان المصنع : رقم القطعة م . ي : ١ : ٣، المنطقة الصناعية، المرحلة الخامسة، جدة ، ت: ١١١١ ١٢ ٦٠٨ ٩٦٦ +، ف: ١٢٢٢ ١٢ ٦٠٨ ٩٦٦ +
العنوان البريدي: ٦٢٦٧، جدة - ٢١٤٤٢، المملكة العربية السعودية، الإدارة: ت: ٠٠٩٩ ١٢ ٦١٤ ٩٦٦ +، ف: ٠٠٨٨ ١٢ ٦١٤ ٩٦٦ +

Joint Stock Company - Capital SR. 700 Million, C.R. 4030154596

Factory Address: Plot No. ME1 : 3, Phase V, Industrial City, Jeddah, Tel.: + 966 12 608 1111, Fax: + 966 12 608 1222

Postal Address P.O.Box 6267, Jeddah 21442 Saudi Arabia, Administration: Tel.: + 966 12 614 0099, Fax: + 966 12 614 0088

E-mail: jpharma@jamjoompharma.com - Website: www.jamjoompharma.com

شركة مصنع جمجوم للأدوية
Jamjoom Pharmaceuticals Factory Co.

